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Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  14/2008  w dniu 21 listopada 2008r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 17:45 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Michał Piechocki  Nieobecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Nieobecny 

6. Tomasz Kranc Obecny 

7. Wojciech Ćwik Obecny 

8. Marceli Marzyński Nieobecny 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Michał Piechocki,  
2. Krzysztof Migasiewicz, 
3. Marceli Marzyński.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Elżbieta Gertner  – kierownik Wydziału Organizacyjnego SP w Wągrowcu, 
2. Barbara Górna  – kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia SP w Wągrowcu, 
3. Danuta Królczyk  – Skarbnik Powiatu.  

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, powitanie obecnych.   
2. Opiniowanie materiałów na sesję. 
3. Analiza propozycji budżetu powiatu na 2009r. 
4. Zakończenie  posiedzenia. 
  

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

Nie odnotowano.  
 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum. 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadziła przewodnicząca Komisji 
Irena Wojewódzka-Kucz, a protokołował sekretarz Komisji - Sławomir Maciaszek Podczas 
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posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 
oraz 3 gości zaproszonych na Komisję /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu quorum, Przewodnicząca Komisji  oddała głos gościom 
w celu realizacji tematyki posiedzenia.   
 
2. Opiniowanie materiałów na sesję. 
 

a) Informacja nt. skarg na funkcjonowanie administracji powiatowej  
TEMAT OMÓWIŁA: Elżbieta Gertner  /kierownik Wydziału Organizacyjnego SP w Wągrowcu/ 

Informacja obejmuje rok od 1 grudnia 2007 – do 12 listopada 2008r. W analizowanym  czasie  
wpłynęły 4 skargi ( 1 na starostwo Powiatowe / 3 na jednostki podległe powiatowi) oraz 2 anonimy 
(na ZSP nr 1 Wągrowiec i na DPS Srebrna Góra).  
Wśród skarg możemy wyliczyć: 
- skargę na ZOZ Wągrowiec / zła diagnoza złamania kości udowej u pacjenta  
   /po zbadaniu  skarga niesłuszna- oddalona; 
- skargę na Wydział Komunikacji /źle opłacona opłata recyklingowa 
   /po zbadaniu – skarganiesłuszna - oddalona;  
- skargę na PCPR / nieprzydzielenie dofinansowania do turnusu rehabilitacyjnego 
   / po zbadaniu –skarga niesłuszna;  
- skargę na Starostwo Powiatowe / nieudzielanie odpowiedzi na pismo w sprawie o remont drogi 
   /po zbadaniu - skarga słuszna (została wydłużona droga korespondencji i wyjaśnień o Powiatowy 
   Zarząd Dróg o czym nie poinformowano nadawcy pisma).  
 
Anonimy nie powinny być rozpatrywane, jednak w oparciu o pisma które wpłynęły - rozpoczęto  
działania wyjaśniające i kontrolujące w jednostkach, których one dotyczyły ( ZSP nr 1 Wągrowiec  
i DPS Srebrna Góra). Generalnie to pomówienia i niesłuszne oskarżenia.  
Oceniając ogólnie skarg  na funkcjonowanie jednostek nie było dużo.  
Ze strony członków komisji nie było żadnych uwag.  
 
E.Gaertner opuszcza obrady Komisji o godz. 16.20. W tym czasie przybywa na salę obrad 
B.Górna.             
 
 

b)  Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Wągrowieckiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2009 rok  
TEMAT OMÓWIŁA: Barbara Górna /kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia SP w Wągrowcu/ 

 
Program jest niezbędny do określenia zasad i celów współpracy powiatu z organizacjami 
pozarządowymi. Został on utworzony zgodnie z wskazówkami i propozycjami tych ostatnich. Celem 
Programu jest wyeksponowanie zadań z różnych sfer działalności powiatu w 2009r., tak aby 
organizację mogły składać wnioski na odpowiednie działania i je realizować. W 2008 roku do 
rozdysponowania na te działania było przeznaczonych 50.000PLN. Odbyły się dwa konkursy  
(I konkurs  – rozdysponowano kwotę  23.700PLN / II konkurs 14.250PLN), w których łącznie 
rozdzielono kwotę 37.950PLN). Termin składania wniosków na przyszłoroczne działania zostanie 
ogłoszony na początku 2009r., tak aby organizacje mogły zrealizować swe zadania ciągu całego 
roku. Planuje się dwa konkursy. B.Górna planuje wnioskować do WOKISS-u  o szkolenie dla 
naszych organizacji pozarządowych nt. przygotowywania dokumentacji konkursowej przy ubieganiu 
się o środki powiatowe.  
Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionej informacji.  
B.Górna wychodzi o godz. 16.35.  
 
  
 
 
W międzyczasie, wicestarosta T. Kranc  poinformował zgromadzonych o wojewódzkiej propozycji 
organizacji w wielkopolskich powiatach telemedycyny ratunkowej. T.Kranc tłumaczył, że dotyczy to 
tworzenia wielkopolskiej bazy danych o chorych na schorzenia kardiologicznie. Baza danych  
i współpraca z systemem komórkowym, pozwoliłoby w nagłych przypadkach niezwłocznie 
przewieźć chorego do odpowiedniego szpitala. Szczególne duże znaczenie odgrywałoby to  
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w  przypadkach zlokalizowanych na krańcach  województw. System działa już w województwach: 
mazowieckim, śląskim, lubuskim, kujawsko – pomorskim. Plany sięgają teraz Wielkopolski. 
Szacunkowo każdy powiat musiałby dołożyć 30.000PLN do wojewódzkiego projektu. Dodatkowo 
trzeba byłoby doposażyć nasze karetki w defibrylatory. W naszym ZOZ-ie jedna karetka posiada 
wymagany sprzęt. .T.Bociański ma mieszane odczucia wobec tego projektu. Jednak twierdzi,  
że wszyscy już w tym działają i ta kwota jest ceną postępu i nowoczesności. Radzi jednak 
wstrzymać się z decyzją wstąpienia do tego projektu aż do momentu kiedy inne powiaty 
województwa wypowiedzą się w tej kwestii.         
 

c) Uchwała w sprawie powołania Komisji ds. przeprowadzania kontroli w Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu 
TEMAT OMÓWIŁ: Tomasz Kranc /Wicestarosta Wągrowiecki/ 

Wicestarosta omówił projekt uchwały. W zespole kontrolnym są dwa wolne miejsca dla radnych 
należących do Komisji resortowej. T.Kranc przypomniał, że w ubiegłym roku w komisji kontrolującej 
ZOZ zasiadali Marceli Marzyński i Sławomir Maciaszek. Jako członek Komisji, T.Kranc 
zaproponował ponownie te dwie osoby jako osoby reprezentujące Komisję Zdrowia oraz całą Radę.  
Członkowie Komisji zaakceptowali propozycję  Marcelego Marzyńskiego i Sławomira Maciaszka.     
 
Będąc przy temacie ZOZ w Wągrowcu, T.Kranc poinformował zgromadzonych, że strata szpitala 
ostatnio wynosiła około 300.000PLN.   23 listopada zostanie przedstawiona informacja  o wyniku 
finansowym za 10 – miesięcy.  Wicestarosta pocieszał radnych, że do końca roku szpitalowi 
zostaną wypłacone „nadróbki” wykonane przez nasz ZOZ  przy realizacji kontraktu na 2008r.  
i szpital pod koniec roku będzie osiągał wynik finansowy zbliżony do wartości 0PLN – jeśli chodzi  
o straty.  
 

d) Informacja o formach i zakresie rzeczowym współpracy Zarządu Powiatu  
z samorządami miast i gmin powiatu wągrowieckiego 
TEMAT OMÓWIŁ: Tomasz Kranc /Wicestarosta Wągrowiecki/ 

 
T.Kranc omówił zadania: inwestycyjne (budowa chodników, remont dróg), związane z rehabilitacją 
zawodową i społeczną, pomocy społecznej, ochrony środowiska, oświaty sportu i kultury, 
bezpieczeństwa publicznego, realizowane przy współpracy z samorządami miast i gmin Powiatu 
Wągrowieckiego.  
Informacja została przyjęta przez radnych bez uwag.     

 
e) Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania dodatku mieszkaniowego  

w 2009 roku nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat 
wągrowiecki 
TEMAT OMÓWIŁ: Tomasz Kranc /Wicestarosta Wągrowiecki/ 

 
Wysokość dodatku mieszkaniowego nie ulega zmianie. 
Radni nie wnoszą uwag do projektu uchwały.   
 

 
f) Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania nauczycielom szkół  

i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw na rok 2009 
TEMAT  OMÓWIŁ: Tomasz Kranc /Wicestarosta Wągrowiecki/ 

 
Wysokość dodatku za godziny ponadwymiarowe  i godziny doraźnych zastępstw nie ulegają 
zmianie. Jednak jest propozycja - ustalona ze związkami zawodowymi - aby podnieść dodatek za 
warunki pracy [za wychowawstwo  z 100PLN na 120PLN / za opiekuna stażu z 40PLN na 60PLN / 
za trudne warunki pracy (dla SOSW) z 280PLN na 300PLN]. Zmiany te generują zmiany do 
budżetu powiatu w sumie na kwotę 69.166PLN. 
Przewodnicząca Komisji proponowała by podjąć decyzje w tej sprawie  na sesji, po ewentualnej 
opinii  Komisji Oświaty i Komisji Finansów. Komisji propozycję przyjęła.      

 
g) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XV/93/2007 RPW z dnia 21 grudnia 2007r.  

w sprawie uchwalenia budżetu PW na 2008r. 
TEMAT  OMÓWIŁA: Danuta Królczyk /Skarbnik Powiatu/ 
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Skarbnik Powiatu zapoznała Komisję o propozycjach zmian do budżetu na 2008r  
wraz z autopoprawką Zarządu.  Zmiany dotyczą głownie dotacji wpływających do powiatu oraz 
przesunięć pomiędzy paragrafami w planach finansowych jednostek.  
Komisja nie wnosiła uwag do przedstawionego projektu uchwały.   
 
3. Analiza propozycji budżetu powiatu na 2009r. 
     TEMAT  OMÓWIŁA: Danuta Królczyk /Skarbnik Powiatu/ 
Skarbnik Powiatu przedstawiła podstawowe założenia budżetu na 2009 rok. Na prośbę 
Przewodniczącej Komisji D.Królczyk omówiła założenia budżetowe jednostek powiatowych 
związanych ściśle z tematyką Komisji Zdrowia.  

• Placówki opiekuńczo – wychowawcze (Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo – 
Wychowawcza i rodziny zastępcze) – środki zostały zabezpieczone w pełni, w taki sposób 
aby nie zamrażać dużych kwot do końca roku. W miarę bieżących potrzeb środki będą  
w ciągu  roku uzupełniane.  

• Dom Pomocy Społecznej – dotacja od Wojewody  na mieszkańców zasiedlonych w DPS na 
starych zasadach kurczy się coraz bardziej. Środki na bieżące działanie są zabezpieczone. 
Dołożono dodatkowo około 80.000PLN. 

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – zabezpieczone  zostały środki na bieżące 
działanie. Wynagrodzenia podniesiono o wskaźnik inflacji. 

• Ośrodki adopcyjno – opiekuńcze – są to środki na szkolenia kandydatów na rodziny 
zastępcze dla ośrodka w Pile.  

• Warsztaty Terapii Zajęciowej – zabezpieczono środki na działanie bieżące. 
• Zespół ds. orzekania o stopniu niepełnosprawności – dotacja od Wojewody (136.700PLN)  

oraz dopłata z powiatu (28.984PLN). Nie wszystkie powiaty dokładają. 
• Powiatowy Urząd Pracy – zabezpieczone środki na działanie bieżące. Odrzucono wniosek  

o zakup samochodu. Podniesiono wynagrodzenia zgodnie z uchwa łą dotycząca 
minimalnego wynagrodzenia oraz punktów przeliczeniowych w złotych.  

 
T.Bociański zapytał o wysokospecjalistyczny sprzęt dla ZOZ-u w Wągrowcu, który zaplanowany 
jest w zakupach na 2009 rok. T.Kranc odpowiedział, że jest to sprzęt, który został ujęty we wniosku 
ZOZ-u do Wielkopolskiego Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie ze środków unijnych 
(tomograf komputerowy, wyposażenie sterylizatorni, łóżka i stół operacyjny na oddział położniczy). 
Ponadto planuje się zakup kolejnej windy do szpitala.      

              
4. Zakończenie posiedzenia Komisji.     
    Posiedzenie Komisji zakończyło się o  godzinie 17.45. 
 
4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
4.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 

Nie odnotowano 
 
4.3 Stanowiska 

Nie odnotowano 
  

4.4  Wnioski 
Nie odnotowano 

 
             Protokołował:                            Przewodnicząca obrad  

 

__________________________                ____________________________ 

       /Sławomir Maciaszek/                                                                    / Irena Wojewódzka -Kucz/  

 


